
 
 

Základná škola kráľa Svätopluka, Dražovská 6, Nitra 

Zápisnica zo zasadnutia rady školy 

 

Dátum zasadnutia: 12.06.2023 

Miesto konania: ZŠ kráľa Svätopluka, Dražovská 6, 949 01 Nitra 

Počet členov: 11 

Prítomní: 9 

Neprítomní: 2 - ospravedlnení 

Privítanie a oboznámenie s programom  

Zasadnutie Rady školy otvorila predsedníčka Mgr. Sandra Jakubíková, ktorá privítala 

všetkých prítomných a  predstavila program zasadnutia.  

Program zasadnutia: 

1. Privítanie a oboznámenie s programom 

2. Vyhodnotenie zápisu žiakov do 1. ročníka na školský rok 2023/2024 

3. Testovanie 9, úspešnosť žiakov pri prijímaní na stredné školy 

4. Návrh školského vzdelávacieho programu (Rámcový učebný plán) 

5. Informácia o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení 

výchovno-vzdelávacieho procesu budúceho školského roka 

6. Informácie o rôznych aktivitách a projektoch školy uskutočnených v šk. roku 

2022/2023 

7. Rôzne (Plán rekonštrukcií a údržby počas letných mesiacov júl, august) 

8. Uznesenie a záver 

 

 

 

 



 
 

Zápis o priebehu:  

Rada školy prerokovala a navrhla odporúčanie schváliť pedagogicko-organizačné 

a materiálno-technické zabezpečenie výchovno-vzdelávacieho procesu školského roka 

2023/2024. 

Na zasadnutí sa preberal návrh školského vzdelávacieho programu (RUP). Diskusia bola 

o možnosti navýšenia jednej hodiny Telesnej výchovy.  Následne pani riaditeľka prezentovala 

informácie o dosiahnutých výsledkoch žiakov na Testovaní 9 a úspešnosti žiakov pri 

prijímaní na stredné školy. Žiaci v Testovaní 9 dosiahli výborné výsledky, pričom  rozdiel 

priemernej úspešnosti školy oproti národnému priemeru v percentách bol vyšší. Na zasadnutí 

bol preberaný aj prehľad o rozmiestnení žiakov končiacich na základnej škole k 12. 6. 2022. 

Na gymnázium sa bolo prijatých 5 žiakov, na Stredné odborné a priemyselné školy 4. A 5. 

ročné s maturitou boli prijatí 15 žiaci, na SOŠ bol prijatý 1 žiak. Na osemročné gymnázia boli 

prijatých 14 žiakov z 5. ročníka a na bilingválne odbory SŠ a gymnáziá bolo prijatých 5 

žiakov z 8. ročníka. 

Pani riaditeľka informovala o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom 

zabezpečení nového školského roka. Na prvom stupni bude 9 tried a druhom stupni bude 

zabezpečených 11 tried. Do školy v prvom ročníku nastúpi 52 žiakov. Zápisu do prvého 

ročníka sa zúčastnilo 79 detí. Neprijatých z dôvodu nedostatočnej kapacity školy bolo 22 

žiakov. Všetky neprijaté deti boli v spolupráci s riaditeľmi škôl prijaté na iné ZŠ po súhlase 

zákonných zástupcov. V predprimárnom vzdelávaní bude pokračovať 5 žiakov. Na škole bude 

výučba pokrytá odbornými a kvalifikovanými učiteľmi.  

Cieľom školy v budúcom školskom roku je zameranie sa na cudzie jazyky, zapájanie školy do 

projektov na rozvoj cudzích jazykov, najmä ERASMUS, nakoľko škola získala finančné 

prostriedky na dva projekty zamerané na viacjazyčné vzdelávanie. Zamerať sa aj na 

prírodovedné vzdelávanie, environmentálnu výchovu, zelenú školu a zdravú školu, šport 

a športové využitie žiakov vrátane zapojiť sa do športových súťaží. V pláne má škola 

pokračovať v projekte Tréneri v škole. Zamerať sa aj na regionálnu výchovu prostredníctvo 

organizovania celoslovenskej súťaže „Svätoplukovo kráľovstvo ožíva“, ako jej vyhlasovateľa 

so súhlasom Ministerstva školstva. Škola plánuje pokračovať v nastavenom inkluzívnom 

vzdelávaní a venovať sa duševnému zdraviu žiakov ale aj pedagogických zamestnancov. 

Presadzovať a realizovať prvky vysoko efektívneho učenia, vytvárať podmienky pre žiakov 

na získanie kľúčových kompetencií pre pokračovanie v ďalšom vzdelávaní a následné 

uplatnenie na trhu práce, poskytovanie primeranej starostlivosti nadaným žiakom, ale rovnako 

aj žiakom vyžadujúcim osobitnú starostlivosť, poskytovať estetické, moderné a bezpečné 

prostredie pre všetkých žiakov, ale aj zamestnancov, poskytovať odborné poradenstvo 

a vyvíjať projektové aktivity.   

V bode rôzne sa prerokovala potreba rekonštrukcie minigolfového ihriska, maľovka školskej 

jedálne vrátane prístupových chodieb a sociálnych zariadení, opravy, vysprávky a maľovky 

stien a stropov v niektorých triedach, ktoré sú priveľmi opotrebované a zničené. Starostlivosť 



 
 

o areál školy - opiľovanie a výrub stromov na základe schválenej žiadosti. Napojenie školy na 

vysokorýchlostný internet cez projekt SANET. 

Najvýraznejšie zmeny, ktoré školu čakajú je aktívna účasť v dvoch projektoch ERASMUS 

(plánovaná návšteva Francúzka a Malty). Spoločné aktivity a priateľské návštevy 

s partnerskou školou v Kroměříži – ZŠ Oskol. Pokračovať v projekte MŠ SR „Pomáhajúce 

profesie v edukácii detí a žiakov III.“ Jedna trieda 5. Ročníka zostáva v Pavilóne A (na 1. 

Stupni pre nedostatok priestorov v Pavilóne B). 

Uznesenie, záver 

Predsedníčka RŠ prečítala navrhnuté uznesenie, ktoré bolo jednohlasne prijaté a schválené. 

 

Uznesenie č. 03/2023 z rady školy 12.06.2023 

 
 

Rada školy prerokovala a zriaďovateľovi odporúča schváliť: Pedagogicko-organizačné a materiálno-

technické zabezpečenie výchovno-vzdelávacieho procesu školského roka 2023/2024 

Rada školy berie na vedomie: 

 

 vyhodnotenie zápisu žiakov do 1. ročníka na školský rok 2023/2024 

 Návrh školského vzdelávacieho programu (RUP) 

 Informácie o dosiahnutých výsledkom žiakov na Testovaní 9 a úspešnosti žiakov pri prijímaní 

na stredné školy 

 Informácie o rôznych aktivitách a projektoch školy 

 Plán rekonštrukcií a údržby počas letných mesiacov 

 

Predsedníčka  RŠ Mgr. Sandra Jakubíková sa poďakovala členom RŠ za účasť. Zasadnutie 

RŠ bolo ukončené o 18.45 hod. 

 

 

 

V Nitre, dňa  14.06.2023      Zapísala: Mgr. Nataša Bobčeková                                            


